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De gemeenteraad spreekt al enkele jaren over het herstel van het vervallen Gezellenhuis waarvoor 
D66 in 2018 de eerste aanzet gaf met een oproep aan het toenmalige college om actie te 
ondernemen. Onlangs lazen we dat omwonenden van het Gezellenhuis beroep hebben ingesteld 
tegen het afgeven van de renovatievergunning voor het Gezellenhuis. Hierover heeft D66 de 
volgende vragen. 

1 Waren de collegeleden op de hoogte dat er een beroep zou 
worden ingesteld tegen de renovatievergunning?

D66

2 Zijn er door de collegeleden gesprekken gevoerd met de 
omwonenden over de aard van hun bezwaren en hun 
voornemen om een beroep in te stellen? Zo ja, hoe verliepen 
die gesprekken? 

D66

3 Hoe lang verwacht het college dat het beroep tegen de 
renovatievergunning zal duren?

D66

4 Welke invloed kan de gemeente uitoefenen om de eigenaar 
van het Gezellenhuis aan te sporen om, ook wanneer de 
renovatievergunning op zich laat wachten, toch te blijven 
zorgen voor adequaat onderhoud zodat het Gezellenhuis niet 
verder komt te vervallen? 

D66

5 Kan de bestemmingsplanwijziging nu toch worden 
doorgezet?  

D66

Bindelwijk
Gebruikers van de Bindelwijk maken zich zorgen over de opvolging van de huidige exploitant van de 
kantine van de Bindelwijk. De kantine is een onlosmakelijk onderdeel van het sporten, 
vergaderingen, etc.

6 Kan het college een update geven over de stand van zaken 
rondom de aanbesteding van de exploitatie van de kantine 
van de Bindelwijk? 

D66

7 Hoe garandeert het college de beschikbaarheid van een 
kantine voor de sporters en andere gebruikers van de 
Bindelwijk? 

D66

8 Is het college zich ervan bewust dat er per 1 januari een lagere 
huurprijs verwacht wordt als de kantine niet opengaat? 

D66

Gekapte bomen
Wij krijgen vaak de vraag van inwoners waarom een bepaalde boom is gekapt. Het is dan fijn om te 
kunnen onderbouwen waarom een boom is gekapt.



Wij konden echter geen lijst van gekapte bomen vinden. Ons werd verteld dat dit niet wordt 
bijgehouden (er is wél een lijst van bomen die gekapt gaan worden)

9 Klopt het dat er geen lijst wordt bijgehouden van gekapte 
bomen (en de reden)?

GL

10 Zo ja, is de wethouder bereid om een dergelijke lijst c.q 
inventarisatie bij te houden?

GL


